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ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI, BOLZANOVA 1, 618 00 BRNO 

 

ZÁPIS 

22. zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Černovice 
konaného dne 17. 5. 2022 od 18.00 hod.  

v Hostinci Slunečnice, Faměrovo náměstí 17, Brno 

Přítomni:  Jiří Hasoň 

Ing. Jiří Hladík 

Ing. Miroslav Jursa 

Ludvík Kadlec 

   Ing. Ladislav Kotík 

Jan König 

Mgr. Šárka Korkešová 

Mgr. Dagmar Kousalová  

Mgr. Miroslav Kubík 

Ing. Marie Navrátilová 

Jiří Novotný  

Radmila Preslová 

Mgr. Jana Přikrylová 

   Bc. Petra Quittová 

Bc. Silvie Zeinerová Sanža 

MVDr. Marie Slavíčková 

Ing. et Ing. Daniel Smrček  

Jiří Vítek 

Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA 

Bc. Jiří Zahradníček 

                                    

Omluveni:            Mgr. Jitka Silárszká 

 

Přítomni za ÚMČ: Mgr. Zdeněk Opálka 

Ing. Pavla Těšíková 

   Bc. Ján Jirků 

JUDr. Lenka Mozgová 

Romana Mlynářová 

     

Zapsala:  Romana Mlynářová  

 

Informace o hlasování je uváděna ve formátu pro/proti/zdržel se. 

 

1. Zahájení 

 

Starostka přivítala přítomné a konstatovala, že ZMČBČ je usnášeníschopné (na začátku 

jednání přítomno 20 z 21 členů). Omluvená je Mgr. Jitka Silárszká. V 18:00 hodin starostka 

zahájila 22. zasedání ZMČ Brno-Černovice a jmenovala zapisovatelkou xxx a sčitatele xxx a 

xxx. 

Dále pak informovala přítomné, že ze zasedání je pořizován obrazový a zvukový záznam, 

který bude následně zveřejněn na webových stránkách městské části (www.brno-

cernovice.cz). 

 

 

http://www.brno-cernovice.cz/
http://www.brno-cernovice.cz/
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2.  Schválení ověřovatelů zápisu 

 

Starostka vyzvala k podání návrhů na tři ověřovatele zápisu z řad členů ZMČ Brno-

Černovice. Navrženi byli pan Jiří Novotný, pan Jan König a pan Ing. Ladislav Kotík. Všichni 

navržení vyslovili s návrhy souhlas.      

 

Usnesení 2022/Z/21/02 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice schvaluje ověřovatele zápisu 22. zasedání ZMČ 

Brno-Černovice pana Jiřího Novotného, pana Jana Königa a Ing. Ladislava Kotíka. (2) 

H: 20/0/0 

 

3. Schválení programu 

 

Navržený program zasedání: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu 

4. Dotazy, podněty a připomínky občanů 

5. Kontrola úkolů (Mgr. Opálka) 

6. Rozpočtové opatření č. Z1/2022 

7. Dotazy, podněty a připomínky členů ZMČČ 

8. Závěr 

 

 

Starostka vyzvala k případným návrhům na změnu nebo doplnění programu. Nebyl podán 

žádný návrh. 

 

Usnesení 2022/Z/22/03 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 

s ustanovením § 94 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 

pozdějších předpisů, schvaluje program 22. zasedání ZMČ Brno-Černovice. (3) 

H: 20/0/0  

 

4. Dotazy, podněty a připomínky občanů 

 

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka z řad občanů. 

 

 

5. Kontrola úkolů (Mgr. Opálka) 

 

Zastupitelstvem MČ Brno-Černovice nebyly uloženy žádné úkoly. 

 

 

6. Rozpočtové opatření č. Z1/2022 (RMČČ) 

 

Starostka informovala, že před zasedáním Zastupitelstva městské části Brno-Černovice 

proběhla mimořádná 78b. schůze RMČČ, která doporučila zastupitelstvu schválit dané 

rozpočtové opatření. 

 

Ing. Ladislav Kotík poděkoval za dofinancování projektu a sdělil, že kdyby se VŘ provedlo 

dříve, mohlo být levnější.  
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Starostka uvedla, že se čekalo na vydaní územního souhlasu k umístění herních prvků a 

potvrzení o dotaci z úrovně města Brna.  

 

Bc. Silvie Zeinerová Sanža vznesla dotaz, zda bude možné herní prvky přesunout v případě 

výstavby kavárny. Starostka potvrdila, že s touto variantou se počítá. 

 

Pan Jiří Vítek se zeptal, proč nebyl svolán finanční výbor k rozpočtovému opatření.  

Starostka reagovala s tím, že finanční výbor sice svolán nebyl, ale že záležitost byla ústně 

projednána s předsedou finančního výboru. 

 

Usnesení 2022/Z/21/06 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 

s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 

znění pozdějších předpisů, schvaluje rozpočtové opatření č. Z1/2022. (6)  

H: 20/0/0  

 

7. Dotazy, podněty a připomínky členů ZMČČ 

 

Mgr. Jana Přikrylová upozornila na nefunkční pramen sv. Floriána. 

Starostka – bude prověřeno ODMŽP a odpovězeno emailem. 

 

MVDr. Marie Slavíčková poukázala na udílení pokut za parkování v okolí veterinární 

ordinace MVDr. Hladíka na ul. Zvěřinova. 

Na tento podnět reagoval vedoucí ODMŽP xxx a vysvětlil, že pokuty jsou udělovány pouze 

řidičům, kteří svým vozidlem neoprávněně zabírají veřejné prostranství-zeleň. 

 

Pan Jiří Vítek poděkoval za splnění stanovených úkolů vedoucímu ODMŽP xxx.  

 

Ing. Ladislav Kotík podotkl, že na minulém ZMČ nebyly ve vztahu k pozemku 2164 (za 

školou Charbulova 137) poskytnuty správné informace. Dle převodu z roku 2005 je zde 

možná veřejná vybavenost. 

   

Ing. Ladislav Kotík dále požádal o protokol z výběrového řízení o pronájmu auta přes 

společnost Pískovna Černovice, spol. s r.o. pro pracovní četu. 

Starostka informovala, že podklady k autu pro pracovní četu budou poskytnuty. 

 

Starostka požádala přítomného pana Mgr. Pavla Blažíka o vyjádření k výše uvedenému 

pozemku.  

Mgr. Pavel Blažík uvedl, že vycházel z informací MMB a nebylo záměrem někoho chybně 

informovat. 

Pan Ludvík Kadlec uvedl, že jednání bylo 3.1.2022 a v podmínkách pozemkového fondu je 

uvedena veřejná vybavenost. 

 

Mgr. Šárka Korkešová informovala, že tráva na spodním sídlišti není posekaná.  

xxx informoval, že pokos proběhl a za 14 dní bude další. Seká se postupně. 

 

Mgr. Šárka Korkešová se dotázala, proč pracovní četa prováděla nad rámec svých pracovních 

povinností pokos i u ZŠ Řehořova.  

Paní Radmila Preslová tuto informaci vyvrátila a potvrdila, že pokos u ZŠ Řehořova 

prováděla firma, kterou si škola sama vybrala. 

 



4 

 

   

Ing. et Ing. Daniel Smrček požádal jednatele o informace k hospodaření a soudním sporům 

společnosti Pískovna Černovice, spol. s r.o. 

Jednatel p. Jiří Hasoň podrobně seznámil s činností společnosti Pískovna Černovice, spol. 

s r.o. a uvedl, že po 15.6.2022 budou výsledky hospodaření sděleny. Starostka uvedla, že 

bude zpracována přesná analýza ukládky a tonáže.  

Mgr. Jana Přikrylová otevřela problematiku ohledně nájemného s vlastníky. 

Jednatel p. Jiří Novotný upřesnil, že společnost Pískovna Černovice, spol. s r.o. není 

vlastníkem všech pozemků. Probíhají stále jednání i v návaznosti na město Brno.  

 

Starostka uvedla, že byla z úrovně města Brna vypsaná urbanisticko-krajinářská soutěž na 

území Pískovny Černovice, spol. s r.o. O vítězi rozhodla na základě doporučení komise Rada 

města Brna. MČ Brno-Černovice vznesla požadavky tak, aby nebyla omezena podnikatelská 

činnost společnosti Pískovna Černovice, spol. s r.o. a byl brán v potaz územní plán a 

zpracovaný projekt k dopravní infrastruktuře zpracovaný městem Brnem.   

 

Mgr. Šárka Korkešová vznesla dotaz k činnosti klubu důchodců, jaké jsou plánované akce 

apod.  

Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA informovala o proběhlých akcích a současně všechny 

pozvala na akce připravované. 

 

Tajemník informoval, že z důvodu odchodu mzdové účetní do důchodu dojde k převodu 

mzdové agendy na MČ Brno-střed, a v této souvislosti požádal členy ZMČ o součinnost 

(potvrzení dotazníku). 

 

 

 

 

8. Závěr 

 

Starostka poděkovala všem zastupitelům za účast a v 18:55 hod. ukončila 22. zasedání ZMČ 

Brno-Černovice. 

 

 

 

 

Bc. Petra Quittová       Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA 

       starostka                  1. místostarostka 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

 

 Jiří Novotný               Jan König             Ing. Ladislav Kotík  


